
Notulen Medezeggenschapsraad CNS d’Uylenborch

Aanwezig: Renée, Loes, Kim, Patricia, Imca, Ingrid en Conny

Agenda

Onderwerp Benodigde documenten Notulen

1. Opening

2. In te brengen punten

3. Notulen 9 september 2024 ● Notulen MR-vergadering 9 september 2024 Opmerkingen n.a.v. de notulen van de vorige
keer.

● In principe is Conny secretaris. Zij geeft
het aan, als het notuleren een keer niet
uitkomt. Dan wordt dit door een van de
andere leden overgenomen.

● De oudergeleding vraagt niet via de
website een vergoeding aan. Zij
ontvangen hierover een mail.

● Kim heeft de MR-cursus gevolgd bij het
‘CNV’. Zij was hier tevreden over en
merkt op dat we het als MR van
d’ Uylenborch goed doen.

● We vragen ons af of er vanuit het bestuur
richtlijnen zijn waaraan een MR moet
voldoen. Deze zijn er niet, maar zij
bieden regelmatig cursussen aan.

https://docs.google.com/document/d/16GXuuXhkaijfwZHHSODVV176ZzlI8kv_7-wVq-PGhok/edit?usp=drive_link


● Eén van onze speerpunten is
"zichtbaarheid". Zijn we zichtbaar voor de
ouders en het personeel? Hoe kunnen
we dit verbeteren naast de berichtjes in
de nieuwsbrief? Dit blijft een punt om
aandacht aan te blijven schenken.
Wellicht is het aanwezig zijn tijdens een
informatieavond een goed idee? We
wachten de komende periode af of
ouders ons weten te blijven vinden.

● Imca geeft aan dat ouders haar
regelmatig bellen over kleine zaken. Het
is goed om te horen dat dit gebeurt.

4. Gezonde traktatie/lunch ● Notulen MR-vergadering 9 september 2024
(Punt 5)

Het MT heeft nogmaals de vraag over gezond
trakteren besproken. Het idee is om 2 fruitdagen
in te gaan stellen. De leerlingenraad wordt hierin
meegenomen om advies te geven.Voor de
leerlingen die geen fruit mee hebben gekregen,
wordt er vanuit school voor een stuk fruit
gezorgd.

We hopen daarnaast natuurlijk ook dat de
ouders zich in blijven/gaan zetten om gezonde
traktaties voor hun zoon/dochter te regelen.

Als MR zullen we deze veranderingen blijven
volgen.

5. Instemming
groepsverdeling

● Aanbiedingsoplegger MR - vormgeving 'ne… De aanbiedingsoplegger over het starten van
een 9e groep in januari 2025 wordt
goedgekeurd.

https://docs.google.com/document/d/16GXuuXhkaijfwZHHSODVV176ZzlI8kv_7-wVq-PGhok/edit?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1x9g1YNiICCNXzzhIXKRZ4GftPlhCPyIT/view?usp=drive_link


6. Concept begroting 2025 ● Aanbiedingsoplegger MR - concept begroti…
● Begroting voor MR Uylenborch 2025.pdf

De concept begroting wordt goedgekeurd. Vanuit
het bestuur is de opdracht gegeven om
“schulden” te gaan maken. De zaken die nu
worden aangeschaft worden heel kritisch
bekeken. Wat is echt nodig en wat kan ook mee
naar de nieuwe school.
DPL borging gebeurt 2 keer per jaar. Hier wordt
dan ook op een bijzondere en creatieve manier
aandacht aan geschonken.
De chromebooks voor de leerkrachten worden
vervangen als er nog slecht mee gewerkt kan
worden. Je kunt dit als leerkracht aangeven bij
de directie.

7. Ingekomen stukken Geen ingekomen stukken.

8. GMR ● Memo GMR  25-06-2024.docx
● Memo GMR - 23-09-2024.docx

Opmerkingen n.a.v. de memo’s.
● Het taakbeleid op d’Uylenborch is

vanwege de formatie later bekend.
● Er wordt bij ons niet getekend voor het

werkverdelingsplan. Ingrid vraagt na
waarom dit niet zo is.

● De “Werkplaats” is nog relatief nieuw.
Informatie hierover wordt nog niet
vermeld in de schoolgids. Ingrid vraagt
na waarom dat zo is.

9. Brede school Zeer binnenkort wordt er gestart met de bouw
van de Brede School. Er volgt nog een gesprek
met de aannemer over de gang van zaken.
Alle zg stalen van de materialen worden bij ons
op school bewaard.

https://docs.google.com/document/d/1VKjnMX2w6pwD0p3IbQgXsiBThfFBqFIycIKr6e8DTQI/edit?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1FKPNQ461gyfBXsx6Ii4reVL9G5K4RVLO/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1P_8kxPVphXcaMdfqle1pLnCaVbc0-Vt2/edit?usp=drive_link&ouid=104520347845887598706&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/19-O7mGsatALTMHBi8GG7S3uz-Mn3X4Yf/edit?usp=drive_link&ouid=104520347845887598706&rtpof=true&sd=true


De buiten- en binnenruimte moeten Europees
worden aanbesteed. De afgelopen jaren is er
veel overleg geweest met een binnenhuis-
architect van Heutink. Door deze aanbesteding
is het de vraag of dit op deze manier verder
gaat. Voor de buitenruimte waren er contacten
met BoerPlay ook dat kan vanwege de
aanbesteding veranderen.

10. Rondvraag Geen opmerkingen

11. Sluiting



Vergaderrooster MR en GMR 2024/2025

MR GMR

9 september 2024 Ingrid aanwezig 23 september 2024

11 november 2024 Ingrid aanwezig 18 november 2024

27 januari 2025 Ingrid aanwezig 27 januari 2025

31 maart 2025 Hennie aanwezig 24 maart 2025

19 mei 2025 Ingrid aanwezig 19 mei 2025

30 juni 2025 Ingrid aanwezig reserve: 23 juni 2025


